
 

ST. LOUIS SCHOOL 

Circular No. 302 (23-24) 

5th July, 2024 

Dear Parents/Guardians, 

Re: Mindshift Educational Networking Programme –  

Student Attachment Programme 

Your son/charge has been selected as one of the three representatives of our school to 

participate in the captioned programme. The details are as follows: 

Date Time Venue 

8/7, 9/7, 10/7, 12/7/2024 14:30 – 17:30 LG110, K. K. Leung Building, Main Campus,  

The University of Hong Kong 

11/7/2024 14:30 – 17:30 10/F, Laboratory Block, 

Li Ka Shing Faculty of Medicine, 

The University of Hong Kong 

(21 Sassoon Road, Pok Fu Lam) 

Remarks: 

1. Participants should gather at Exit A of HKU MTR Station on 11 July at 2 p.m. 

2. Certificates will be awarded to participants who reach 80% attendance. 

3. Participants should contact the teacher-in-charge, Ms Ng Kar Wai Vivien, and send 

a notification email to mindshiftenp@gmail.com to apply for leave of absence. 

4. Tropical Cyclones and Heavy Persistent Rain Arrangements are the same as those 

stipulated in the Education Bureau Circular 

(https://applications.edb.gov.hk/circular/upload/EDBC/EDBC22005E.pdf ). 

5. Please refer to Annex 1 (Chinese version only) for the daily schedule. 

 

Please kindly acknowledge receipt of this e-notice and give your consent before 8 July 

2024 (Monday). For enquiries, please contact the Guidance Mistress, Ms Ng Kar Wai Vivien 

at 2546 0117.  

 

Thank you for your kind attention. 

 Ms NG Kar Wai Vivien 

 for  Principal 

https://applications.edb.gov.hk/circular/upload/EDBC/EDBC22005E.pdf


 

聖 類 斯 中 學 

通告第 302 號 (23-24) 

各位家長/監護人： 

「思動計劃」- 青年精神健康領袖培訓計劃 (2024) 

        貴子弟現正參與由香港大學李嘉誠醫學院精神醫學系聯同優質教育基金及思覺基

金所舉辦的「思動計劃」。此計劃旨在推廣中學生的精神健康教育，增加他們對精神健

康問題，尤其思覺失調的認識。在計劃中表現優秀的同學將於 2024 年 7 月 8 日至 7 月

12 日期間，出席青年精神健康領袖培訓計劃。同學將與精神科醫生、護士、康復者、

臨床心理學家、社工、研究學者、博士生和其他參與計劃的學生交流，培訓計劃詳情

如下： 

日期 時間 地點 

8/7、9/7、10/7、12/7/2024 14:30 – 17:30 香港大學梁球琚樓 KKLG110 

11/7/2024 14:30 – 17:30 沙宣道 21 號香港大學李嘉誠醫學院 

實驗室樓 10 樓 

備註： 

1. 於 7 月 11 日同學須下午 2 時到香港大學港鐵站 A 出口集合。 

2. 同學出席率達 4 天或以上可獲出席證書。 

3. 如於活動當天因事請假，請聯絡吳家慧老師及電郵請假通知至「思動計劃」

電子郵箱 mindshiftenp@gmail.com。 

4. 熱帶氣旋及持續大雨之安排與教育局指引一致，詳情可參閱教育局通告

https://applications.edb.gov.hk/circular/upload/EDBC/EDBC22005C.pdf。 

5. 活動時間表請參閱附件一。 

 

請知悉以上活動安排並於 2024 年 7 月 8 日(星期一)之前簽回電子通告。如有任何疑

問，請致電 2546 0117 與輔導主任吳家慧老師聯絡。 

 

  此致 

各位家長/監護人 

 

校長 

易浩權博士 

 （吳家慧老師代行） 

二零二四年七月五日

https://applications.edb.gov.hk/circular/upload/EDBC/EDBC22005C.pdf


 

--------------------------------------------------------------------- 

回    條 

易校長： 

 

本人為學生                  （班別       學號     ）的家長/監護人，

現知悉有關活動。 

 

本人 □同意 / □不同意敝子弟參與 2024 年 7 月 8 日至 12 日舉行之「思動計劃」- 青

年精神健康領袖培訓計劃。 

 

家長 /監護人簽名：   

家長 /監護人姓名：   

家長/監護人聯絡電話：   

學 生 聯 絡 電 話 ：   

日             期：   

 

✂----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Reply Slip 

Dear Principal, 

As the parent / guardian of _____________________________ (Class: ______ No.: ___),  

I □allow / □do not allow my son / charge to participate in the Mindshift Educational 

Networking Programme – Student Attachment Programme from 8 to 12 July, 2024. 

Signature of Parent/Guardian : ______________ 

Name of Parent/Guardian : ______________ 

Emergency Contact Number : ______________ 

Student’s Mobile Number : ______________ 

Date : ______________ 

通告第 302 號 (23-24) 



 

附件一 


